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«انشاءاالله» روز به روز کیفیت اینترنت بهتر شود اما بهبود کیفیت شبکه نیازمند سرمایهگذاری در لایه دسترسی است و

اپراتورها باید سرمایهگذاری کنند.

«عیسی زارعپور» وزیر ارتباطات جمهوری اسلامی ایران؛ 

«عیسی زارعپور» وزیر ارتباطات جمهوری اسلامی ایران در گفتگوی ویژه خبری به مناسبت هفته دولت گفت:

هیچگونه اختلال در اینترنت را بر نمیتابیم.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از دیجیاتو، او درباره آخرین وضعیت کیفیت اینترنت کشور گفت وظیفهاش این است که
اینترنت را با بهترین کیفیت برای مردم فراهم کند:

«وزارت ارتباطات و مدیران آن هیچگونه اختلال در شبکه را بر نمیتابند و  شبانه روز تلاش میکنند تا بهترینها را فراهم کنند.»

زارعپور وعده داد تا «انشاءاالله» روز به روز کیفیت اینترنت بهتر شود.

 وی البته بهبود کیفیت شبکه را نیازمند سرمایهگذاری در لایه دسترسی عنوان کرد و گفت اپراتورها باید در این زمینه
سرمایهگذاری کنند.

عیسی زارعپور ادامه داد:

بیش از ۴۰ میلیون نفر ماهانه از پلتفرمهای داخلی استفاده میکنند و روزانه برخی پلتفرمها ۱۵ میلیون کاربر فعال دارند.

او گفت که بیش از ۲۰ میلیون نفر روزانه از پیامرسانهای داخلی استفاده میکنند.
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